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 קדושים":  - פרשת "אחרי מות 

הוא מצות עשה לקום מפני כל איש שיבה כדי לכבדו, לא מנאה הרב המורה. ובזה תועלת כי מפני זה   –  'מפני שיבה תקום'" 

ישמעו צעירי הימים לדברי הישישים ויהיו דבריהם אצלם יקרים, ולזה יתנהגו במוסריהם. כי הישישים, לרוב ממה שראו  

ופיא המדינית. ולזה יקרה למי שישמע דבריהם להנצל  מענייני קורות העולם, יודיעו להם על צד הניסיון דברים רבים בפילוס 

מהרבה מהפגעים אשר היו באים עליו לולא עצת הישישים. עם שבזה יתיישב בנפש לתת כבוד נפלא לשם יתעלה שהוא קדמון,  

קרא זקן  חכם, כי החכם י  –היא מצות עשה. והרצון בזקן לפי הוראת הגדר    –  'והדרת פני זקן'לא סר מהיותו נמצא ולא יסור.  

לימים, וההידור הוא לעמוד מפניו כדי להדרו.   יראה    –  'ויראת מאלקיך'אף על פי שהוא צעיר  שזה יביאך לירא מאלקיך 

עצומה, כי גבהה חכמתו לאין קץ על חכמת הזקן שתחויב בו לכבדו, ונפלאה קדמת מציאותו לאין קץ מקדימת מציאות האיש  

 הישיש..." 

 ]רלב"ג[ 

 

 לכל זמן ועט  

 

אחרי האסיפה השבוע הגיעו אליי מספר מדאיג ולא מבוטל של חברים, שהביעו תחושה של אי נוחות   –"ואהבת לרעך כמוך" 

לקום ולהביע את עמדתם באסיפה, בשל הרגשתם שאם יביעו דעה שאינה לרוח דוברים מסוימים, הם "יזכו" בחזרה לתגובות  

חה, פתוחה ומאפשרת להביע כל דעה, במקום בו אנו אמורים לדון יחד,  ות או מתלהמות. בעיניי, הצורך באווירה בטו יתוקפנ 

ולשמוע את מגוון הדעות על מנת לקבל החלטות שיבטאו את הלכי הרוח של כל הציבור, הוא צורך שמבלי שיתקיים יקשה  

מדתם באסיפה מוטלת  עלינו לקדם דיון ענייני ואמיתי. האחריות לאווירה בה כל אחת ואחד יחושו בטוחים לדבר ולהביע את ע

 על כולנו, אם אנו חפצים בהמשך קיומו של מוסד האסיפה, כמקום בו מתקיים השיח ומתקבלות ההחלטות...

אמנם לדברים טובים מתרגלים מהר ובקלות, אך אין זה מובן מאליו שהחל מיום ראשון האחרון מותר    –  "פנים אל פנים"

ב ולהזכר שיש פנים מאחורי המסכות זו בשורה גדולה, ואני מאמין שהשינוי  במדינת ישראל לנוע ללא מסכות בשטח פתוח. לשו

ישפיע לטובה גם על הנפש וגם על התקשורת הבין אישית, שקצת התרגלה בשנה האחרונה ל"מיסוך" מאחורי המסכה. נזכיר  

כה ובין מקומות  כמובן, שחובת עטית המסכה בשטחים סגורים עודה תקפה, וברור שהחילוק בין מקומות הפטורים ממס

החייבים במסכה, דורש תשומת לב רבה יותר ביישום ההנחיות. נאחל לעצמנו שגם השלב הבא יגיע בקרוב, אך עד אז נמשיך  

 להקפיד על ההנחיות כפי שהוגדרו. 

ם  כחלק מהשיח בשבוע האחרון, ואמירות לפיהן אין מספיק שיח פנים אל פנים עם הזוגות הצעירי  -"   ☺  2"פנים אל פנים  

הנמצאים בלביא במעמד עצמאות כלכלית, החלטנו להרים את הכפפה באופן מיידי, ולקבוע מפגש כבר בימים הקרובים על  

 מנת לאפשר שיח פרונטאלי מקרב. הציפייה היא למפגש משמעותי וחיובי, ולהשתתפות מירבית של מקסימום צעירים.

קדימות לבניית מעון היום בין בריכת מקורות ואזור בית ילדים  השבוע החלו בשעה טובה עבודות ראשוניות ומ – "מעון יום" 

צריף   ועד  אונא  זה, מבית  העובר בכביש  יוטמן קו החשמל  נעקרה. בשלב הבא  ולכן הצמחייה בכל השטח המדובר  ארבל, 

ר הגיל  ראשונים, ורק לאחר הסדרת תשתית החשמל, יחלו להתקדם העבודות על מעון היום. בשל הצמידות של העבודות לאזו

הרך והחינוך, מתבקשת תשומת לב כולנו לנושא הבטיחותי, והורים לילדים מתבקשים לתדרך את ילדיהם לתנועה זהירה  

 ומודעת ככל שיתקדמו העבודות! 
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שטחים  בכל מי שמתכונן להדליק מדורה ברחבי הקיבוץ או    - שיחול השבוע    ג בעומר"ת לראתזכורת לק  -"נמשחת אשריך"  

וילדים, מתבק,  הסמוכים לו נוער  דליקות מסוכנות  על מנת שנמנע    ,רייס  המדורה עם ארי הש לתאם את מקום  מבוגרים, 

! במצב בו אנו נמצאים השנה, אחרי עם ריבוי גשמי ברכה שהאיצו את צמיחת העשבייה, ואחרי הימים החמים  מיותרותו

 .. האחרונים שהאיצו את התייבשות העשביה, סכנת הדליקות ממשית עוד יותר.

  

 שבת שלום! 

 נתי 

 

 

 

 

 

 

 

 

 משולחן המזכירות 

   ניהול המלון וייצוג לביא במליאת המועצה.ו:  המזכירות בישיבתה השבוע נפגשה עם שלום אשכנזי על שני כובעי

   –מלון 

יש    עם שלוםלפגישה של המזכירות    הדיווחים התכופים,למרות    כוחו של שלום שמדווח לכל הציבור לעיתים תכופות.-ישר

של פעילות עיסקית    מהווה אתגר מורכב  ,חשיבות בעיקר עקב העובדה שהמלון מעבר להיותו אחד מעמודי הבניין של פרנסתנו

 יחד עם שילוב ושיתוף של פלחים רבים מאוכלוסיית הקיבוץ עם ממשקים מאתגרים. 

בקשר  ומול  ענף הבגד  מול הנה"ח, מול מש"א, הבאים לגיוסים, ממשקים אלה הם בראש ובראשונה מול התורנים והחברים

ובמוצאיהם,י כן החברים עובדי המלון הם  -כמו  של הקניינות מול ענפים. יום    יחודיים בצורך לעבוד בערבי שבתות וחגים 

 גם זה מהווה קושי בהתמודדות. ו  ,העצמאות ועוד

תופעה זו נובעת בעיקר משתי סיבות:    על הצוות המצומצם שעובד.שלום דיווח על מצוקה קשה בכוח אדם אשר מעמיסה מאד  

 חוסר הרצון לחזור מחל"ת וחוסר האיזון בתפוסה בין שבתות לימות החול. 

בטוב, עבר  בלבד  פסח  אחת  תלונה  מרשים    -   עם  ש  יותר.בבהחלט  מפי  יותר  מכר  ונבחנות  ני הקייטרינג  עברו  משנים  ים 

   לכל העוסקים איתו במלאכה ולכל המתנדבים., ישר כוח לאלוןי אפשרויות המינוף.

  מושם דגש על השיווק הישראלי  יש ביקושים הולכים וגדלים של קבוצות עם סנונית ראשונה של הזמנה של קבוצה מאנגליה.

 מסוים.   אתגרהפלח הישראלי הלא חרדי מגלה אותנו אך השילוב עם האורחים החרדים גורם ל מתכוננים לקיץ בתקוה.ו

זה מנע נזקים והביא את המלון למצב טוב    שמחים על ההחלטה להפעיל את מחלקת האחזקה כל תקופת הקורונה. במלון  

 בעת חזרת האורחים. 
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אפשר להתעלם   -יחד עם זאת אי   שלום ונתי מדווחים על הידברות ושיח פתוח גם כשיש חריקות והקשיים עולים על השולחן.

חודי לנו ויש  ינוער וילדים הוא י   שילוב חברים,  סה"כ הרתמות רב הציבור היא טובה.  .מלון-ממשק קיבוץבמהקשיים העולים  

 בו ברכה המניבה תוצאות טובות גם בהיבט של שביעות רצון האורחים וגם בפן הכלכלי.

  אנחנו   שלום סיים את הדיווח מתוך הבעת תקוה שהחל"תים יסתיימו והתיירות תשוב וע"י כך יהיה שיפור גם בהכנסות.

שלום, של  לתקוותיו  ו  מצטרפים  לו  הצוות,למודים  לכל    כל  וכמובן  התומכת  העסקים  ולהנהלת  המלווה  ולהנהלה  ליו"ר 

 נוער וילדים הנותנים כתף ותורמים משמעותית להצלחת הענף.  החברים,

מרכזות ענפי השרות ושל  יות הממשק שעלו מדיווחו של שלום ושחלקם עלה גם מדיווחיהן של  גחס לכמה מסויהמזכירות תתי 

 מש"א.

 -  מליאת המועצה 

ניצן פלג ראש המועצה שלנו. זו  כולנו מקבלים מידי שבוע את דיווחו המפורט של  ית  ובכל זאת היה חשוב לנו לשמוע את 

 שלום יושב במנהלת תנופ"ה ובצוות התיירות.  במליאה., הרתום לעשיה, נויה של שלום נציגי הראי

ומשתפת.  התנהלות טובה,שלום מתרשם שיש   ישוב,  ישנן הגדרות ברורות,  שקופה  בוצע בכל  דיווח מה  גזבר חדש    יש  יש 

  שגים בתחום גביית הארנונה מהבסיסים הצבאיים ומהמחצבה דבר שמסייע בהקטנת הארנונה של התושבים.ייש ה   ומקצועי.

 ה בכל הדרגים.ייש תחושה של עשי

לא הכל הולך   הם במועצה.ישיש שת"פ טוב בין בעלי התפקידים בקיבוץ ומקביל  נתי משלים ומדווח מנקודת המבט של לביא

 מנוחות ויש לפעמים קשיים אבל בגדול יש הרגשה של הליכה משותפת. - על מי

הותיקים לתושבים  יחידה  ועדת הותיקים בלביא מוסיפה מידע על הקמת  שהחלה לפעול בצורה מרשימה    ,שרקה מרכזת 

 רת בשטח ושאחת מתרומותיה היא שת"פ בין תושבים מישובים שונים. ה שכבר ניכי ביותר עם עשי

 תודה רבה לשלום על מילוי משימה זו מעבר לניהול המלון. 

 כות על הנעשה מוזמנים לפנות לשלום. לחברים שיש להם נושאים שנראה להם שחשוב שיידונו במליאה או הש 

 בעזרת ה' ידנו תהיה על העליונה.   ,תחתון ובין אם נשנה את שמנו בין אם נשאר בשם גליל

 

 

 הודעות 

 א "ממשמשו 

 . בטבריה  השנים  במהלך יחיאל  עצמו על שלקח הרבות במשימות פער נוצר, במלון לעבודה  יחיאל של יציאתו לאור

 . ולענפים  לחברים  הקניות עניין עומד, כך בתוך

 . הראוי המענה  את נותן, זה שפתרון מקוים ואנו  וחמישי  שלישי, ראשון  בימים  קניות יעשה  הראל  ירון זה בשלב

  בנוסף לבצע ממשיך  שאתה התפקידים על  לך ותודה! רבה ומקצועיות  שירותיות, תמסירו  של שנים על יחיאל  לך תודה

 . במלון המלאה   לעבודתך

 . גלילה, בברכה

******************************************** 
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 מדורות ל"ג בעומר 

שורי, בכל מדורה יהיה מבוגר אחראי ויהיו אמצעי  יניתן להדליק מדורות אבל: המדורות ומיקומם יהיו בתאום איתי ובא

 מים לכיבוי האש.         קרי -כיבוי 

ולכן רצוי שכל אחד בקרבת ביתו ידאג    יפות,ר ל טוב לשבהזדמנות זו אני מזכיר שיש השנה הרבה עשביה, שהיא פוטנציא

להורדת עשביה  וזאת מעבר למה שצוות הנוי משתדל לעשות. חשוב שלכל אחד יהיה צינור גינה  מחובר לברז דבר שבהחלט  

וי ר  יר את ציוד הכיבוי הנמצא במקום עבודתו ובאזוכיכול לתת מענה ראשוני בשעת שריפה, כמו כן חשוב שכל אחד ידע 

   מגוריו.

 , בתקווה לשנה ללא שריפות.                                                            102"א בכל מקרה של שריפה יש להודיע לי, בטלפון ולא במסרון, ובמקביל להתקשר למוקד כב

 אריה, רב"ש/אחראי כב"א                                                                                                                      

******************************************** 

 לימוד משניות לזכר שמחה שלק ז"ל  –סדרי שמחה  

 ר שני. בשטו"מ סיימנו השבוע את מסכת מעש

רב מאיר  הבשבת הקרובה נחדש את השיעורונים אשר יתקיימו בשבת בבוקר אחרי תפילת מוסף, בבית המדרש. הפעם יתן  

מבוא קצרצר למסכת חלה. הערה אישית: מסכת זו כמו כל המסכתות בסדר 'זרעים' משקפת חיי תורה ועבודה במובן הפשוט  

 ת קדומות. בעיניי זה מרשים. כמאפיינים את החברה החקלאית בארץ ישראל בתקופו

 לומדים ומתעניינים מוזמנים להשתתף ולחדש את המנהג שהנהגנו לפני ימי הקורונה! 

 מרדכי 

******************************************** 

 שלום גמל"צים וותיקים יקרים 

 הזמנה לטיול לירושלים במחיר מסובסד מאד.  מצ"ב

אפשר להרשם ישירות לפי המפורט לעיל ואפשר  

 להרשם אצלי ואני אעביר במרוכז.

לכן גם מי  , עלי-הסעה אל ומנקודת היציאה בכדורי

 שירשם ישירות כדאי שיידע אותי. 

 שרקה 

 

 

 

 

 

 

 

 

 , י"ד אייר 26/4הרשמה עד 
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 לביא כלבבי      

 קהילת לביא היקרה!  

 ברצוננו להודות מעומק הלב לכל השותפים הרבים שנתנו יד בארגון והצלחת שמחתנו בצורה המושלמת ביותר.  

תודה גדולה למשה ועטרה על ניצוח האירוע והדאגה לכל הפרטים הקטנים מתחילתו ועד סופו. )על אף האתגרים 

 הרבים והמשתנים שהביאה איתה תקופת הקורונה...(

 חזיר בעוד שמחות רבות. שנזכה לשמוח אתכם ולה

 ומשפחות בורשטיין ורייס.  , יונה, צורית

 

 

 

 

 

 ******************************************* 
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 עדכונים.. -בית הרימון  -בית לחיים  

 כבר הרבה זמן שלא כתבנו וסיפרנו אך מאוד שמחות לעדכן על דברים טובים שמתקדמים..

חברים, אל הדירה המקורית שחברת כנרת השכירה הצטרפה עוד יחידה דיור זו הצמודה    7כרגע  מתגוררים    -בבית הרימון  

 אל הדירה המקורית וככה התאפשר לקבל עוד חבר לבית ועדיין לעמוד בתנאים אשר נקבעו מראש בחברת כנרת. 

 חברי הבית: 

 משרת בבסיס שמשון-אביתר 

 משרת בבסיס שמשון  -איתמר 

 רדן לומד בגאון הי -נפתלי 

  עובד בבית חינוך -טל 

 עובד בהודיות   -סמואל 

 עובד בהודיות   -שימי 

 לומד בבית ספר   -דב ישי 

 

חברת כנרת    - לבית בלביא והרגשה של החברים שכבר גרים בקיבוץ    הט יחברת כנרת לקל  בפניו עומדתעקב הביקוש הרב  

מנחם וטליה עמירם, הבית עובר שיפוץ בימים אלו ואנו  ר שני בתים נוספים בקיבוץ, הבית שמעל והבית שלצד  שכותתחיל ל

 חברים נוספים.  6מקווים שכבר בחודש הבא יפתח הבית הנוסף. אל הבית הנוסף יכנסו 

אם זה בערב שבת   ,ה פתחנו את הבית  עדיין אנו מצליחים לחבר בין משפחות לבין חברי הביתבעיצומלמרות שנת הקורונה ש

 קר.לסעודה או לשיעור בשבת בבו

 ועל פעילויות מגוונות בשיתוף פעולה.  ,על ההכרות עם משפחות נוספות ,החברים מאוד שמחים על כל שיתוף פעולה

 תודה רבה למתנדבים!   -בהזדמנות זו 

רעיון למפגש מכל הסוגים שבועי/חודשי/דו חודשי   /מוזיקה/ספורט/סריגה/ציור  -אם יש לכם  נשמח לשמוע!     -ועוד    אוכל 

 ם להרגשת השייכות של חברי הבית והרווח הוא של כולנו. הדבר מאוד תור

 ! בריאות איתנה לכולם

 עירית, חיה ומיכל. 
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21 

 

 

 

 

 

 , תשפ"א ט' באייר בס"ד,

 שלום רב, 

 

 במגדל עוז -מתחברים בתנועה 

ה בשטח'במסגרת  הפעילה מסע  המזכירות  של  ביקרנו  '   ,

עוז במגדל  בתחומים  השבוע  אתגרים  בפני  העומד  קיבוץ   ,

שונים: ההצבעה על מודל השינוי שאחד המניעים המרכזיים  

והמתבגר.   הקטן  לקיבוץ  וצמ"ד  בקליטה  הצורך  הוא  שלו 

במקביל עוסקים בקידום תב"ע חדשה ועדכנית לקיבוץ כדי  

באופן עוז    להשפיע  מגדל  של  ההתפתחות  על  פרואקטיבי 

בעתיד, ולהתמודד באופן חיובי ופעיל גם עם לחצים ותוכניות אזוריות 'שכנות', כגון שכונת 'נופי השחר' שמקדמת  

המוא"ז ומשרד השיכון. נושא התכנון האזורי משיק גם להשפעת תכנית האב על השטחים החקלאיים של קיבוצי 

סף נדרשת הסדרת חוב לחטיבה להתיישבות, שמעיק על התפתחות מגדל עוז. בכל  הגוש ומגדל עוז בתוכם. בנו

אלו נדרש ומתקיים גם הסיוע התנועתי, באופן שיטתי ורציף יחד עם האירגון האזורי 'משקי דרום'. בשיחה עלו  

עוז הון חברתי, תחושת ערבות   -גם החוזקות של מגדל  ויכולת התמודדות עם משברים לאורך השנים,    חוסן 

הדדית, יכולת לנהל שיח מכבד בתוך מחלוקת, צניעות ופשטות, התגייסות למשימות לאומיות בתנאים מורכבים.  

בפגישה עלו גם נושאים שונים ברמת השירותים התנועתיים בכלכלה ובחברה, וחשיבותם עבור מגדל עוז ועסקנו  

 עבור כולנו.  גם בשאלה כיצד מחברים את הדור הצעיר לתנועה. היה מפגש מחבר וחשוב 

 

  אתר בהתחדשות

, מנהל אתר הקיבוץ הדתי שיצא לדרך  נפרדנו מג'רמי מייזל  החודש

האתר   פעילות  את  להפעיל  הוחלט  הפעילה  במזכירות  חדשה. 

התקופה   את  ולהקדיש  מגוון,  חברת  ידי  על  ההכרחי  למינימום 

הקרובה לתהליך שיעסוק בבירור הצרכים של התנועה ותפקידו  

אלו   בימים  שמתבצע  ומקצועי  מעמיק  אפיון  פי  על  האתר,  של 

ש  נטע  של  של  בעזרתה  'הסיפור  ניתוח  תהליך  של  בסיומו  פיר. 

התנועה' על כל מרכיביו, יתגבשו ויתחדדו הצרכים המגוונים של  

כל מי שיש לו עניין בהכרות ובקשר עם התנועה    –הקיבוצים והחברים, והן כלפי חוץ    –הן כלפי פנים    –התנועה  

האתר הקיים, או הקמת אתר חדש על  ו/או עם קיבוציה. התוצר הסופי עשוי להיות שדרוג ועיצוב מחודש של  

בסיסו. אנו מאחלים לג'רמי הצלחה בדרכו החדשה ולנו, תנועת הקיבוץ הדתי, שנצליח לצאת מהתהליך עם  

 . תוצר משמעותי וטוב 
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קדושים, תהיה  -הקרובה, פרשת אחרי מות  שבתה  -   שבת המודעות לשכול האזרחי

החיות בקרבנו. בשבת    משפחות השכול האזרחישבה נחבק ונעטוף את  מיוחדת  שבת  

ונעביר אליהן את המסר שהן לא    לאותן משפחות   כיחידים וכקהילותזו נעורר מודעות  

הדתי  הקיבוץ  קהילות  כל  את  מזמינים  אנו  רעיונות    לבד.  ולקבל  ליוזמה  להצטרף 

 https://forms.gle/R7HGfMQ1pC9eqdTZ7וחומרים ליישומה בקישור המצורף:  

 

 

 

 

 שבת שלום, אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה 

 

 

 

 

https://forms.gle/R7HGfMQ1pC9eqdTZ7

